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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-10 
Rijeka,  18. 09. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 17. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
17. sjednica VMO Grbci održana je 02.09.2020. godine (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 16. sjednice VMO Grbci održane 29.06.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Nastavak inicijative za izgradnju boćališta s četiri staze 
2. Tekuća problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović i zamjenica predsjednika, gđa. Radoš informirali su prisutne o 
održanom sastanku (srijeda, 22. srpanj 2020.) s predstavnicima Odjela gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, Pročelnikom, g. Škuncom i gđom. Udović na temu 
zakupa gradske površine u Dražičkoj ulici, platoa iznad benzinske pumpe te protivljenju VMO Grbci i 
BK „Grbci“ ovom potezu Grada Rijeke. Zaključak sastanka na kojem su prisustvovali predsjednik 
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VMO Grbci, g. Abramović te zamjenica predsjednika VMO Grbci, gđa. Radoš je da će VMO Grbci 
zajedno s BK „Grbci“ pokrenuti postupak izrade projekta boćališta s 4 staze te prikupiti sve dodatne 
potrebne informacije. Odjel gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem vršit će dodatnu pozornost i kontrolu nad regulacijom odnosa iz Ugovora o zakupu 
predmetnog zemljišta. G. Abramović najavio je i naredni sastanak koji bi se trebao održati na ovu 
temu vrlo brzo, također s predstavnicima Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem zajedno s projektantom i predsjednikom BK „Grbci“, g. Miljanićem te će do 
sljedeće sjednice VMO Grbci biti poznate nove informacije na ovu temu nastavka inicijative za 
izgradnju boćališta s četiri staze na gradskoj površini u Dražičkoj ulici, platou iznad benzinske 
pumpe. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije te su suglasni s nastavkom 
inicijative za izgradnjom boćališta s 4 staze na predmetnoj površini. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović informirao je vijećnike o dva zaprimljena dopisa građana kojima se traži 
povećanje prometne sigurnosti u dijelu Primorske ulice, prije i poslije raskrižja s Ulicom Vrhovo. 
Dopisima se traži povećanje stupnja prometne sigurnosti, prvenstveno pješaka te postava ležećih 
policajaca, pravilno označavanje traka kolnika kojim se skreće iz raskrižja u jednosmjerni dio 
Primorske ulice, premještaj znaka koji označava jednosmjerni dio ulice cca. 10 m niže, u smjeru 
Ulice Marije Grbac te da se na kolniku u dijelu ispred ulaza u dvorište kod kućnog broja 13 ucrta dio 
kolnika kojim se na siguran način može izlaziti iz ulaza na kolnik i ulaziti iz raskrižja u ulaz dvorišta. 
Gđa. Radoš nadovezala se na ove dopise te napomenula kako je Dječji vrtić Zlatan na adresi 
Primorska 9 praktički nevidljiv te kako ne postoji prometna signalizacija koja bi vozače upozorila na 
blizinu vrtića. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su navedene informacije na znanje. Sve navedene informacije 
proslijedit će se nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji plana, 
razvoja i gradnje te TD Rijeka promet i zatražiti službeno očitovanje i stručno mišljenje po 
dostavljenim prijedlozima/zahtjevima. 
 
2.2. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim primjedbama građana Pazinske ulice na 
problem parkiranih vozila na kolniku, javnoprometnoj površini u predmetnoj ulici. Kako ova 
problematika nije u nadležnosti ni ingerenciji Vijeća MO građani su upućeni da se obrate 
nadležnima, prometnoj policiji i prometnom redarstvu Grada Rijeke.  
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se građane još jednom usmjeri na mjerodavne 
institucije te će problematika biti proslijeđena u vidu zaprimljenih informacija i zamolbom za 
utvrđivanje činjeničnog stanja na terenu prema nadležnima. 
 
2.3. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenom dopisu građana na temu Idejnog 
arhitektonskog urbanističkog i krajobraznog rješenja uređenja javnog gradskog parka Z1-41 i 
njegovog prilaza iz smjera Dalmatinske ulice. Dopis će se proslijediti na očitovanje nadležnima, 
Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, te Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su navedene informacije na znanje. 
 
2.4. Gđa. Radoš postavila je pitanje na koji način se orezuje i održava živica kod Konobe „Ugor“. G. 
Abramović naveo je kako je dugogodišnja praksa nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav, Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti da po upitu i prijedlogu MO Grbci 2-3 puta 
godišnje iz sredstava redovnog održavanja održava i šiša predmetnu živicu s obzirom da se radi o 
gradskom objektu, zgradi na adresi Dražička 4 gdje je ugostiteljski objekt u zakupu prostora od 
strane Grada Rijeke. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su navedene informacije na znanje. 
 
2.5. G. Abramović predložio je vijećnicima odustanak od planirane programske aktivnosti Birajmo 
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najljepšu okućnicu s obzirom da se zbog epidemioloških razloga ova aktivnost ne može održati na 
uhodan i već tradicionalan način. Također, zbog pandemije COVID-19 virusa i neodržavanja 
Križevice Vijeće MO Grbci ove godine neće sudjelovati u organizaciji ove tradicionalne manifestacije. 
Predložio je da se održavanje Ekološke akcije uzme na razmatranje do sljedeće sjednice. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije i složili se s g. 
Abramovićem. 
 
2.6. Gđa. Radoš predložila je da se na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke, na odgovarajućem 
mjestu u blizini spremnika za komunalni otpad postavi jedan znak zabrane odlaganja (glomaznog) 
otpada. Na ovu temu nadovezao se i g. Đurković te predložio da se isti znak postavi na raskrižju 
ulica Marije Grbac, Borik i Pazinske zbog povremenih situacija nepropisnog i nesavjesnog odlaganja 
glomaznog otpada i stvaranja komunalnog nereda. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije i složili se s prijedlozima. 
Nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav proslijedit će se prijedlozi i zatražiti 
realizacija i postavljanje znakova. 
 
2.7. G. Abramović informirao je vijećnike kako je u mjesecu srpnju upućen zahtjev prema Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav za interventnim orezivanjem te uređenjem i košnjom javnih 
zelenih površina na području MO Grbci zbog zaraslog zelenila i visoke trave. Zahtjev je od strane 
nadležnih realiziran u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
2.8. G. Abramović obavijestio je vijećnike o zaprimljenom e-mailu građana o dva prometna 
nedostatka na raskrižju ulica Josipa Mohorića i Marije Grbac. Radi se o nedostajućem vertikalnom 
prometnu znaku STOP i horizontalnoj prometnoj oznaci STOP. Zbog potencijalno opasnih prometnih 
situacija ovaj zahtjev je odmah proslijeđen MO Srdoči kako se u ovom slučaju teritorijalno radi o 
Srdočima (granica MO Grbci i MO Srdoči je vrlo blizu) ali i TD Rijeka promet. Predmetni zahtjev je 
realiziran u potpunosti u kratkom roku iz sredstava redovnog održavanja. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
2.9. G. Abramović informirao je vijećnike kako su u sklopu redovnog terenskog obilaska primijećena 
manja oštećenja na klupicama za odmor građana na dvije lokacije u Dražičkoj ulici. Nedostaci su 
proslijeđeni nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav te su klupice, tj. oštećenja 
sanirana u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
2.10. G. Abramović informirao je vijećnike kako je na temelju usmenih primjedbi od strane građana 
zbog nereda i razbijenog stakla na košarkaškom igralištu zatraženo interventno strojno čišćenje 
igrališta kako bi se ono moglo nastaviti normalno koristiti. Djelatnici KD Čistoća realizirali su traženo 
odmah nakon zahtjeva MO Grbci. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Grbci  

      Tomo Abramović 

 


